	高雄市立圖書館個人借閱證線上開卡申請表

	請上傳您的身分證件，我們將會在3-7個工作天內完成審核。
[bookmark: _GoBack]＊請務必先填寫完網路辦證資料並送出＊

	身分證正面
　（如未領身分證可上傳戶口名簿）
	身分證反面

	第二證件正面
　（第二證件：健保卡或駕照）
	請您本人手持身份證合照
身分證正面須面向鏡頭
（請勿使用修圖軟體）



說明(Notice)：
1、 本館依據「個人資料保護法」第15、16條及「高雄市立圖書館閱覽注意事項」蒐集申請人的姓名、身分證統一編號、電話及地址等個人資料，作為圖書資料借閱憑據。申請完成後，申請人得依「個人資料保護法」第3條之規定，向本館提出申請補充、更正或請求刪除等。(請攜帶申請人的身分證或身份證明文件正本至就近分館辦理。)
Kaohsiung Public Library is based on Article 15, 16 of “Personal Information Protection Act"; and "Kaohsiung Public Library Reading Notes", collecting the applicant's name, ID card numbers, telephone numbers, addresses and other personal information as the borrow credentials of library books. After the application is completed, according to Article 3 of "Personal Information Protection Act", the applicant can make an application to KPL for supplement, correction or deletion request. (Please bring the applicant's ID card or original identity documents to the nearest branch to apply for library card.)
2、 本館將於不損害申請人的個人權益原則下進行個人資料之處理及利用，並基於公共利益為統計使用且無從識別特定之讀者。
	Kaohsiung Public Library is without prejudice to the applicant's personal interests, processing and use of personal information is under the principle of individual rights and for statistical use only based on the public common interests, it cannot be identified of a particular reader.
3、 個人借閱證應依本館規定每六年驗證乙次，憑身分證或身份證明文件辦理驗證。
	Personal library card should be verified every  six years in accordance with the provisions of Kaohsiung Public Library, handling verification with the ID card or original identity documents.

